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CARNAVAL

Nog enkele weken, dan is het zover en storten wij ons weer eensgezind en met volle inzet en
overgave in het jaarlijkse carnavalsgebeuren. Het leek ons, mede in verband met het grote aan-
tal import-zuiderlingen in deze wijk een goede gedachte wat te vertellen over de historie van
het Carnaval.
Onze geschiedkundige naspeuringen hebben minder opgeleverd dan wij van zo'n kleurrijk feest
verwacht hadden; toch kwamen er enige interessante feiten aan het licht.
Zoals wel algemeen bekend zal zijn is het huidig carnaval gebaseerd op een voorlopig laatste
maal flink eten en drinken, kortom genieten van al het goede, voordat de vasten periode aan-
breekt. Dus eigenlijk een op puur christelijke en dan speciaal katholieken beginselen gebaseerd
feest.
Dit klopt dan ook redelijk met de vermoedelijke oorsprong van het woord Carnaval. De geleer-
den zijn het er nog steeds niet geheelovereens, maar het meest wordt toch genoemd een aflei.
ding van het Toscaanse woord "Carnevelare", hetgeen betekent: "Het opruimen van vlees".
Wanneer we echter verder teruggaan in de historie van het carnavalsfeest, dan blijkt die te zijn
ontstaan uit een vermenging van de Romeinse lentefeesten met het Germaanse offerfeest sa-
menhangend met de vreugde rond het terugkeren van de zon na de lange w.inter. Maskers wer-
den hierbij gebruikt ter verjaging van de boze geesten.

In de middeleeuwen ontstonden de optochten met "Vertoningen en kluchten". In deze tijd
ook ontstond een verruwing, zich manifesterend in o.a. volksvermaken als "haanslaan en gans--
rijden" en ontaarding van het feest door overdaad.
Hiertegen kwam een optreden van de kerkelijke en wereldlijke overheden. De reformatie ver-
oordeelde carnaval als een Roomse superstilie (bijgeloof). In de renaissance zoekt men weer!'
aansluiting met de oude, door de invloed van het christendom verloren gegane, mythologische
symbolen. Hieruit vloeit voort de enorme opbloei van de optochten.

In de 18e eeuw is er weer een teruggang terwijl wij in de 1ge en 20e eeuw een opleving zien'
waarbij vooral de commercie zijn rol gaat meespelen. Onder invloed van deze commercialise-
ring zie de momentele "Hollandse Hitparade's", raakt het spontane van het volksfeest wat op
de achtergrond.
Heden ten dage wordt het carnaval van Rio de Janeiro beschouwd als het meest echte sponta-
ne volksfeest, wat niet wegneemt dat wij als redactie U als doodgewone Coeveringers toch zeer
spontane en prettige carnavalsdagen toewensen.

PROOSTIIIII!
!

ALGEMENE LEDENVERGADERING 1976 .
Het bestuur van Wijkvereniging Coevering nodigt ALLE LEDEN uit op de jaarvergadering op
maandag 23 februari 1976 bij te wonen. De vergadering begint om 20.30 uur en wordt gehou-
den'inDREEF I1 , Abel Tasmanstraat 56.

- De Agend.a vermeldt de volgende onderwerpen: ~
," 1. opening ~

2. notulen van de ledenvergadering d.d. 24 febr. 1975 (gepubliceerd in Cocon febr. 1976) ,
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= 3.Mededelingen en ingekomen stukken

4. Voorstel tot wijziging van de Bestuursvorm (Zie artikel in COCON febr. 1976)
5. Aanvulling huishoudelijk reglement van de wijkvereniging (zie artikel in COCON febr. 76)
6. Verslag Verifikatie Kommissie
7. Financieël Verslag 1975/Jaarverslag 1975 (worden ter vergadering uitgereikt)
8. Verkiezing Nieuwe bestuursleden:

Aftredend zijn volgens rooster van aftreden:
Dhr. J. van Bussel, voorzitter herkiesbaar
Dhr. H. Diederen, penningmeester niet-herkiesbaar
Dhr. J. Sijkens, leider rekreatie herkiesbaar
Mevr. A. Averink, hoofd afd. Jeugd niet-herkiesbaar

Voor de vakatures draagt het bestuur voor:
vice-voorzitter dhr. B. Mentrop
kommissaris dhr. B. Hof
penningmeester wordt ter vergadering bekendgemaakt.

Indien u voor een of meerdere funkties kandidaten wilt stellen, kunt u dit schriftelijk
doen tot uiterlijk 23.2.1976 bij het bestuur.

9. Verkiezing leden Verifikatie Kommissie
PAUZE

10. Begroting 1976 en Aktiviteitenplanning 1976
Principe besluit over Bestemming Dreef 1

11. Rondvraag
12. Sluiting ,

waarna mogelijkheid tot gezellig nakaarten. :

Uw komst naar de jaarvergadering zullen wij als blijk van werkelijke belangstelling voor het
werk van de wijkvereniging zeer op prijs stellen.

Het Bestuur

TOELICHTING OP HET VOORSTEL TOT BESTUURSREORGANISATIE

De samenstelling van het Bestuur van de wijkvereniging is in de loop van het bestaan van de
vereniging van karakter veranderd. Aanvakelijk bestond het uit de pioniers die de vereniging
van de grond brachten. Bij het uitgroeien van de verenigingsaktiviteiten werden bepaalde be-
stuursleden tevens de leiders van die aktiviteiten. Daarbij bestond een bestuur waarin de kom-
missarissen de afdelingen vertegenwoordigden.
Deze vorm van bestuurssamenstelling blijkt thans toch niet de ideale te zijn. Dat is een logi-
sche konsekwentie van de huidige situatie waarin:

1e de wijkvereniging zich in toenemende mate opwerpt als belangengroepering op het vlak
van de gemeentelijke politiek t.a.v. bijvoorbeeld het planologisch aspekt van onze wijk
uit stedebouwkundig en verkeerstechnisch oogpunt.

2e. bepaalde afdelingen dusdanig zijn uitgegroeid dat zij op hun eigen niveau ook een zelf-
gekozen bestuur hebben.
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In de afgelopen 1 á 2 jaar heeft dat tot diverse praktische problemen geleid. De belangrijk-
ste daarvan waren:
1. het bestuur wordt dusdanig in beslag genomen door zaken op afdelingsniveau dat kwes.

ties op verenigingsniveau onvoldoende aandacht kregen.
2. de permanente bemoeiingen van het bestuur met afdelingsaktiviteiten wordt binnen die

afdelingen vaak als "betuttelend" ervaren.
Om die redenen hebben wij gemeend dat het nuttig zou zijn een bestuurlijke organisatievorm
voor te stellen die eerder genoemde bezwaren wegneemt. Wij meenden die gevonden te heb-
ben door het formuleren van het volgende principe-standpunt:
"Het wordt niet wenselijk geacht dat een lid van het bestuur tevens een bestuurlijke funktie
vervuld in een afdeling van de vereniging; wél wordt het wenselijk geacht elk van de kom-
missarissen een bepaald aspekt van het verenigingsleven toe te wijzen waarvoor hij als kon-
taktpersoon optreedt".

De zittende bestuursleden hebben dit standpunt met algemene stemmen aanvaard en zullen
daaruit met ingang van vandaag de konsekwentie trekken dat zij zich beperken tot slechts
één bestuurlijke funktie.
Door het voorstel tot reorganisatie van de bestuursvorm in stemming te brengen willen wij U

I de gelegenheid geven uw mening daarover kenbaar te maken.
Teneinde U nog wat meer inzicht te geven in de achtergronden van ons voorstel heb ik gepro-
beerd om de struktuur van onze vereniging in schema uit te beelden.
linksboven ziet U de bestuursvorm zoals die is vastgelegd in de statuten van onze vereniging.
linksonder ziet U afgebeeld hoe de samenstelling van de afdeling Beheer, Redaktie CoCon
en de samenstelling van Kommissies tot stand komt. Voor wat de afdeling beheer betreft is

I dat in een afzonderlijk reglement vastgelegd.
Rechtsonder is afgebeeld welke aktiviteiten onze afdelingen op dit moment allemaal o~
plooien.
Rechtsboven is tenslotte weergegeven hoe de leiding van die aktiviteiten gestruktureerd is.
Het belangrijkste daarbij is, dat de organisatiestruktuur van de afdelingen nergens in onze
statuten is vastgelegd.
Dat houdt in, dat afdelingen en afdelingsbesturen min of meer zelfstandig ontstaan. Het lijkt
ons van groot belang dat deze zelfstandigheid van de afdelingen op geen enkele wijze wordt
beknot. Het is immers niet meer dan logisch dat de mensen die aktiviteiten organiseren en
leiden een zo groot mogelijke inbreng daarin hebben. .
Aan de andere kant is het evenzeer logisch dat er een duidelijke binding moet zijn met dIj
wijkvereniging als totaal.
Die binding wordt gevormd doordat elke afdeling haar plannen en begroting voor goedkeu-:
ring moet voorleggen aan het bestuur. Eveneens moeten de afdelingen aan het bestuur ver-
antwoording afleggen over de ontvangen en uitgegeven geldmiddelen en verslag doen van
hun aktiviteiten. Dit formele kontakt tussen afdelingen en bestuur beperkt zich tot de perio-
de rond de jaarlijkse algemene ledenvergadering.
Om nu ook tussentijds kontakt te bevorderen zijn de gestippelde kommunikatielijnen beo
doeld.
Dit voorstel zal ter algemene ledenvergadering in stemming worden gebracht. ~:;;.

B. Schmitz;
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AANVULLING HUISHOUDELIJK REGLEMENT VAN DE WIJKVERENIGING

Aktiviteiten

1. Door individuele leden ontplooide aktiviteiten worden in principe niet beloond. Aan
vak krachten die een bepaalde aktiviteit leiden, kan een vergoeding worden toegekend.
De hoogte van die vergoeding wordt door het Bestuur jaarlijks per geval vastgesteld.

2. Door een of meer leden ontplooide aktiviteiten worden slechts als verenigingsaktiviteit
erkend, indien het Bestuur haar goedkeuring aan die aktiviteiten heeft gehecht.

3. De in art. 2 bedoelde goedkeuring wordt in het algemeen slechts gegeven indien door be-
trokkenen jaarlijks aan het bestuur worden voorgelegd:
- doelstelling, planning
- begroting van baten en lasten
- verslag van aktiviteiten -
- financieël verslag. ..

Organisatie

1. De diverse aktiviteiten worden gebundeld in afdelingen. Binnen één afdeling worden die
aktiviteiten samengebracht die onderling een duidelijke overeenkomst vertonen t.a.v.
hetzij doelstelling, hetzij uitvoering, hetzij andere criteria.

2. Zodr~ een. afdeling meer dan tien mede:.ver~ers omvat is het wenselijk dat die.afde!ing """

"een eigen Interne bestuurs- en kommunikatievorm tot stand brengt. Elke afdeling dient"
tenminste een afdelingsvoorzitter c.q. -leider en een penningmeester te kiezen.

3. Een afdelingsvoorzitter C.q. -leider heeft o.a. tot taak te zorgen voor een goede kommu- i
nikatie tussen zijn afdeling en het hoofdbestuur c.q, de daartoe aangewezen kommissaris
uit het bestuur.

4. Een afdelingspenningmeester is verantwoordelijk voor een goed beheer van de gelden en
een afdelingsboekhouding. Hij dient de richtlijnen van de verenigingspenningmeester
hierover op te volgen.

5. Voor aktiviteiten die zich niet of moeilijk lenen voor bovenomschreven organisatievorm
kan het bestuur van geval tot geval afwijkende regelingen treffen. Dergelijke regelingen
dienen in afzonderlijke reglementen te worden vastgelegd.

. . . . . . . .

Uitslag Ballonnenwedstrijd
Eerste prijs : Martin van Hout, Baffinstraat 4. Ballon kwam terecht in Ludwigsau/

Bad Hersfeld
Tweede prijs: Erwin Eelands, J.C. de Rijpstr. 23. Ballon kwam terecht bij Hönningen:

Ahr.
Derde prijs: Ronaid Wijnen, J. Franklinstr. 41. Ballon kwam terecht in

Mechernich/Eifel.
Troostprijs voor ballon nr. 198.

4 .- ;:-~;:;~.~-~
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WIJKVERENIGING COEVERING

Verslag van de leaenvergadering d.d. 24 februari 1975, aanvang 20.30 uur, in de DREEF,
Mackenziestraat te GELDROP.

Aanwezig zijn het voltallige bestuur, 50 leden, de heer Steemers, erelid van de Wijkvereni-
ging en de heer Verschuren, afgevaardigde van S. V. Braakhuizen.

1. Opening
Voorzitter opent de vergadering en heet allen hartelijk welkom in het bijzonder de heer
Verschuren en de heer Steemers.
In de agenda is een wijziging gekomen en wordt met enkele punten aangevuld: t.w.
punt 2: notulen van de vergadering d.d. 13 mei 1974 i.p.v. 11 februari 1974
punt 3 : ingekomen stukken vervalt. Achter mededelingen komt: Verslag Verifikatie-

Kommissie.
punt 5 : Verkiezing Verifikatie-Kommissie.
Er hebben zich buiten de reeds bekende, geen kandidaten meer gemeld voor bestuurs-
funkties.

2. Notulen van de vorige vergadering van 13 mei 1974: deze worden ongewijzigd goed-
"Co gekeurd, na door de sekretaris te zijn voorgelezen.

,~~
3a. Mededelingen
Voorzitter deelt mee, dat het bestuur de heer Sweegers vanavond een oorkonde wilde

Ioverhandigen voor 4 jaar trouwe medewerking aan afdeling jeugd. Aangezien dhr. Swee- -
gers wegens ziekte niet aanwezig kan zijn, zal mevr. Averink hem de oorkonde overhan-
digen. De heren Poell en Barend gaan het bestuur verlaten. Voor hun medewerking in de
afgelopen jaren ontvangen zij onder een hartelijk applaus een afscheidsgeschenk.
Ook de heer Stronkman verlaat het bestuur - H ij was steeds een zeer aktief en stimulerend
lid van de wijkvereniging. Als dank overhandigt voorzitter hem namens het bestuur een
oorkonde, waarmee hij ere-lid van de wijkvereniging wordt. Een enthousiast applaus ge-
tuigt van de instemming van de leden met dit besluit. Voorzitter wenst dhr. Stronkman
alle goeds voor de toekomst in Veldhoven.

b. Verslag Verifikatie-Kommissie j
De heer Steemers deelt mee, dat de heer iederen de boeken keurig en correct heeft bij. ~
gehouden. De kommissie gaat akkoord met het finacnieël verslag van 1974. De heren;
Braun.en W:II.~ms sluiten zich bij de woorden van dhr. Steemers aan. .~

4. Financieel verslag en Jaarverslag 1974 -

De Heer iederen geeft een kQrte toelichting op het financieël verslag: het grote verschil
tussen de begroting en de werkelijke uitgaven is ontstaan door de aankoop van een nieuw
gebouw, waarvoor weer een gemeentelijke subsidie en renteloos voorschot is verleend.
De eindafrekening van de gemeentelijke subsidie over 1974 voor de aktiviteiten van de
afd. jeugd is nog niet geschied. Het restant bedrag komt in 1975.
ledenbestand :per 1.1.1974 waren er 453 leden; er zijn 150 nieuwe leden bijgekomen en

! 49 leden hebben bedankt als lid. Per heden zijn er 554 leden.l :et financieël verslag wordt ongewijzigd goedgekeurd en voor akkoord getekend. -..



Het jaarverslag wordt behandeld onder de Rondvraag.

5. Bestuursverkiezing:
Dhr. Bottinga heèft zich toch herkiesbaar gesteld.
Kandidaten zijn: de he/"en O. Bottinga, B. Schmitz, J. Sijkens en de dames G. Hinskens en
A. Averink.

Uitslag van de stemming: voor tegen blanko
O. Bottinga 44 1 3

.G. Hinskens-Lemmens 45 3 -- ,,"
B. Schmitz 43 3 2 ~"

J. Sijkens 48 ~
A. Averink 34 12
Er werden in totaal 48 stemmen uitgebracht: hiermede zijn alle kandidaten in het bestuur'-
gekozen.

I Nieuwe kandidaten voor de Verifikatiekommissie: Mevr. M. v.d. Munckhoff en de heren
Leffers en van Oriel. Op deze kandidaten worden 47 stemmen vóór uitgebracht en zijn
daarmee gekozen.
Naar aanleiding van de bestuurswisseling vraagt mevrouw Aarts, waarom de heer
Verhallen, die ook zitting had in het bestuur, geen kado ontvangt. Voorzitter deelt mee,
dat dhr. Verhallen reeds na 2 maanden het bestuur heeft verlaten. Mevr. Aaarts wil toch
even namens de deelnemers aan de rikavonden, de heer Verhallen hartelijk danken voo~r zijn inzet om deze avonden te doen slagen. ,

I 6. Begroting en plannen 1975

Na een korte pauze wordt de begroting 1975 ter discussie gesteld:
de kosten van Cocon zou men kunnen verminderen door Cocon alleen bij de leden te be-
zorgen i.p.v. huis aan huis, meent dhr, Naus. Bestuur is van mening dat Cocon juist voor
de nieuwkomers in de wijk van groot belang is, omdat zij daardoor op het bestaan van :'
onze vereniging worden gewezen. Daarbij is de bezorging huis aan huis veel gemakkelij- i"

I ker dan wanneer men precies uit moet zoeken wie wel of niet lid is. 'tDe kosten worden verder niet gedrukt door het afdrukken van enkele vellen minder. De '

stencils zijn de dure factor in het geheel.
Het voorstel om Cocon-nieuws in Middenstandsbelangen op te nemen, wordt verworpen
omdat het voor iedere vereniging van belang is om een eigen orgaan te hebben.
Mevr. v.d. Munckhof roept de leden op, meer respons bij de redaktie van Cocon in te die-
nen. Het bestuur zal in de eerstvolgende vergadering zich over Cocon beraden.
Dhr. van Bussel vermeldt, dat er plannen zijn om te komen tot oprichting van de Zorgerij.
Zodra de plannen geheel rond zijn, zal er een buitengewone ledenvergadering worden uit-
geschreven.I Afdeling Jeugd zal in 1975 meer kontakt gaan onderhouden met aanverwante instellingen
en instanties om te komen tot bundeling van de aktiviteiten en om doublures te voorko-
men. Verder staat uitbreiding van het aantal aktiviteiten op het programma.
Om financieël rond te komen in 1975, heeft het bestuur de goedkeuring van de leden no-
dig om een lening af te sluiten van fl. 10.000,-. De lening kan afgesloten worden bij de
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brouwerij Stella Artois tegen een rentevoet van 5 procent, aflossing in 3 jaren.
Verder meldt de voorzitter dat de gemeente bij het Ministerie van Cultuur, Recreatie en
Maatschappelijk Werk een aanvrage heeft ingediend om de wijkvereniging een renteloos
voorschot te verstrekken van ft. 10.000,-, en bovendien geld ter beschikking te stellen
om werkeloze jongeren tot 23 jaar te werk te kunnen stellen bij het wijkgebouw.
Op deze aanvrage heeft de gemeente nog geen bericht ontvangen en men verwacht dat dit
antwoord ook nog weJenige tijd zal uitblijven.
De vereniging heeft echter nu direct ft. 10.000,- nodig om het gebouw te kunnen afma-
ken en om de schuld bij de aannemer te kunnen betalen. De vergadering vraagt waarom er
ft. 10.000,- meer nodig zijn. Voorzitter legt uit, dat de afbraak van het gebouw méér
uren benodigde dan begroot was, en dat de aannemer bij de opbouw van het gebouw bo-
vendien het dubbele aantal uren heeft gebruikt dan oorspronkelijk begroot. Verder zijn
er gelden nodig om het gebouw verder te kunnen afmaken. Deze geiden worden alleen
voor materiaal, niet voor loon gebruikt. De bedoeling is het 'gebouw met vriiwiJtigers ver-
der af te maken. De rekening van de aannemer zal pas betaald worden, nadat het werk
voor 100 procent in orde is bevonden.
Het bestuur heeft ook goedkeuring nodig om een méér uitgave van ft. 4.500,- te kunnen
doen. Op de vraag van dhr. leffers waarmee de aflossing en rente van de lening betaald zal
worden, deelt voorzitter mee, dat dit met de reductie die SteJla Artois op alle dranken
geeft, betaald kan worden.
De lening en de meer-uitgave wordt in stemming gebracht. 30 leden stemmen voor afslui-
ting van een lening bij SteIl a Artois. Hiermee is goedkeuring verleend voor het afsluiten
van de lening.

Afbouw nieuwe gebouw
Bij de enquête hadden zich 65 mensen gemeld, die mee wilden helpen bij de afwerking
van het nieuwe gebouw, Van deze is, ook na herhaalde oproepen, slechts een vijftal ko-
men helpen. Dhr, Steemers verwijt het bestuur, dat zij nog steeds geen bouwcommissie
in het leven heeft geroepen die de afbouw ter hand kan nemen. Voorzitter deelt mee, dat
op meerdere verzoeken aan verschillende mensen door deze steeds negatief is gereageerd.
Het bestuur meent, dat zij werkelijk al het mogelijke heeft gedaan,
Mevrouw Nel Ton nodigt de leden uit vanavond nog te komen tot oprichting van een
commissie die gaat bekijken wat er nog voor werk gedaan moet worden en wie van de vrij-
willigers wat kan doen, Zij zal zichzelf belasten met het organisatorische van de commis-
sie. Op haar oproep melden zich direct een tiental mensen.

Bestemming Dreef 1
De gemeente heeft al informeel meegedeeld dat de Dreef weg zal moeten van deze plaats,
Er zal een commissie nodig zijn, die gaat bekijken welke bestemming aan de Dreef gege-
ven kan worden. De heer Steemers zou graag zien, dat deze taak aan de Begeleidingscom-
missie van de Zorgerij wordt gegeven. Deze commissie kan bekijken of de Dreef misschien
bruikbaar is voor de aktiviteiten van de Zorgerij. Het voorstel van de heer Steemers wordt
door het bestuur in overweging genomen.

9
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7 . Rondvraag

Jaarverslag 1974: Naar aanleiding van het verslag van de Verkeerskommissie vraagt de heer
Willems of het bij het bestuur bekend is dat de gemeente Geldrop op het terrein opzij van
het winkelcentrum o.a. hoogbouw van 9- en 6 etages plant. Het voorstel wordt gedaan om
ook hiervoor een kommissie te benoemen die de vingers aan de gemeentepols gaat houden.
Voorzitter deelt mee, dat in het gemeenteplan ook een permanente behuizing voor de wijk-
vereniging is opgenomen. Pas na twee jaar zal het plan klaar zijn voor reakties van de bewo-
ners, meent dhr. Steemers. Het bestuur meent er goed aan te doen, dat zij zelf deze zaak ter
hand neemt.

Op de vraag van mevrouw Ton om in de Dreef Guatamala koffie te gaan drinken, ant-
woordt voorzitter dat de wijkvereniging politiek neutraal is, maar mocht de koffie goedko-
per zijn dan de huidige, dan zijn wij bereid deze te kopen.
De Heer Jonkmans vindt dat er weinig met de enquête-gegevens gedaan is. Hij had een uit-
voeriger rapport verwacht, dan wat in Cocon is verschenen. Het bestuur is bereid aan be-
langstellenden op verzoek gegevens uit de enquête te verstrekken.

Er wordt gevraagd waarom op carnavalsdinsdag voor de kinderen beneden de 5 jaar en de
ouders niet iets georganiseerd is op straat of het voetbalveld. Het weer gaf alle aanleiding
om door te feesten.
Mevr. Averink dankt voor het voorstel en belooft de mogelijkheid volgend jaar te bekijken.
Dhr. Steemers vindt, dat de wijkvereniging erg op het recreatieve vlak bezig is. De heer
Schmitz weerlegt dit, juist afd. jeugd heeft in het afgelopen jaar edukatieve aktiviteiten ont-
plooit.
De laatste vraag van de rondvraag betreft de permanente verhuur van de noordelijke ruimte
van het nieuwe gebouw aan de Stichting Peuterspeelzalen. Hiertegen wordt bezwaar ge-
maakt.
Er zijn twee redenen waarom het bestuur tot dit besluit is gekomen:
1. De Stichting Peuterspeelzalen vormt een vaste bron van inkomsten.
2. In de praktijk is het ondoenlijk gebleken om de peuters te laten spelen op vloeren waar

de avond of dag van tevoren is gekleid of getennist.

Tot slot dankt voorzitter alle aanwezigen voor hun komst en hun deelname aan de discus-
sie. Vervolgens sluit hij de vergadering om omstreeks 23.30 uur.

Geldrop, 5 maart 1975
G. Hinskens-Lemmens.

AFDELING JEUGD MELDT

Karnaval 1976

Gezien de grote belangstelling voor de karnavalsoptocht, organiseren we dit jaar wederom
een optocht door onze wijk en we! op DINSDAG 2 MAART, Iedereen is van harte welkom,
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terwij1 we de kleintjes onder 4 jaar graag door hun ouders begeleidt zien.
De optocht vertrekt om 14.00 uur vanaf de nieuwe DREEF 2 aan de Abel Tasmanstraat
en wordt door muziek en nog veel meer opgevrolijkt.
Bij terugkomst aan de Dreef hebben kinderen van onze leden gratis toegang, terwijl kinde.
ren van niet.leden ft. 0,75 betalen.

Het ligt in de bedoeling uit de kinderen een Prins Karnaval te kiezen, die als PRINS
COEVIE d'n URSTE in de Dreef zijn scepter gaat zwaaien. Wie onze prins installeert blijft
nog even geheim. Verder worden er twee adjudanten uitgekozen, om de zware taak van
PRINS COEVIE d'n URSTE wat te verlichten.
Er zijn dit jaar zowel voor groepen als voor individuelen prijzen te verdienen, dus doe je ui.
terste best zo goed mogelijk voor de dag te komen. Nadere bijzonderheden horen jullie nog.
Tot Dinsdagmiddag 2 maart.

CRECHE

I.v.m. karnaval is op Woensdagmorgen 3 maart onze crêche gesloten.

Hobby-INSTUIF OP WOENSDAGMIDDAGEN

Deze middag wordt niet meer zo druk bezocht, terwijl het erg gezellig en leerzaam is. Voor
ft. 0,75 per middag t.W. van 14.00 uur tot 15.30 uur kunnen de kinderen weven, kleien,
verven, stempelen en nog veel meer. Er is deskundige leiding aanwezig. Denken jullie nog
eens over deze middag na ??? ;

Misschien tot ziens dus. """'~
WEGENS KARNAVAL 3 maart GESLOTEN!!!! ..;(~~~

FILM VOOR JONGERE JEUGD

Ondanks de matige belangstelling voor de films op de Tweede Zaterdag van de maand gaan
we door.
LET GOED OP. Zaterdag 13 maart - zaterdag 10 april - zaterdag 8 mei, telkens om 14.30
in de nieuwe DREEF aan de Abel Tasmanstraat. Kosten ft. 1,00.
Bewaar deze CoCon erg goed, dan onthoudt je het beter.

DRIVE-IN

In tegenstelling tot een bericht in Middenstandsbelangen, is voor de jeugd van 13 jaar en
ouder geen pasje nodig.

NIEUWE AKTIVITEITEN

Wij willen 14 februari starten met een jeugdinstuif voor de jeugd van 9 tot 13 jaar. Deze
vindt plaats op de zaterdagmorgen van 10,00 uur tot 12.30 uur in de nieuwe Dreef.
Er bestaat dan gelegenheid voor tafeltennis, dammen, schaken, kaarten of het doen van ge-
zelschapsspelen met elkaar.
De entreeprijs hiervoor bedraagt ft. 0,75 voor leden en ft. 1,50 voor niet-leden.
Daarnaast willen wij op korte termijn starten met de hobbyklubs op de woensdag- en de
donderdagavond van half 7 tot half 8 in de oude Dreef.
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VERVOLG AFD. JEUGD MELDT

Om hier aan mee te doen betalen leden ti. 1,00 en niet-leden ti. 2,00. Graag willen wij hier-
bij een oproep doen aan ALLE MENSEN die ons bij deze aktiviteiten behulpzaam willen
zijn, ot die nog bruikbaar gereedschap ter beschikking willen stellen.

- - - - - -. -.. -. - - --.

SCHAAKLES VOOR VOLWASSENEN

Sinds het najaar 1974 organiseert de wijkvereniging wekelijks een schaakuurtje
voor de jeugd van 8 - 13 jaar.
Tijdens deze uurtjes wordt er naast het spelen van spelletjes schaak, aandacht
besteed aan de studie van het schaakspel.
Dit laatste heeft ertoe geleid, dat aan een aantal kinderen een officieel diplo-
ma kon worden uitgereikt.

Het is de leiding van deze aktiviteiten gebleken dat veel mensen het jammer
vinden, dat ze niet kunnen schaken.
Welnu, hier kan iets aan gedaan worden We zijn namelijk, bij voldoende belangstelling, van plan een drietal avonden

te organiseren waarop de eerste beginselen van het schaakspel uitgelegd zullen
worden.
Deze avonden zijn dus bedoeld voor die volwassenen, die niet of nauwelijks
kunnen schaken, maar het toch graag zouden willen Ieren.
Mocht U belangstelling hebben voor een dergelijk schaakkursusje, dan kunt
U hiervoor kontakt opnemen met:
Sjim Jonkmans, Adm. Byrdstraat 103, tel. 86 54 65 .tL
of met Ben Schmitz, John Franklinstraat 14, tel. 86 50 86. ~-

. . . . . . .. .. . . . . . . . .

KOMMISSIE BEHEER MELDT

Tot de Kommissie Beheer zijn in december 1975 toegetreden Mevr. F. Steemers
en dhr. B. Mentrop.
Mevr. F. Steemers treedt op als kontaktpersoon i.c. kontaktadres voor Kom-
missie Beheer. Zij is bereikbaar op Abel Tasmanstraat 25, telefoon 86 44 97.
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De "Open-Middag" op zondagmiddag is bedoeld als open-huis aktiviteit voor
volwassenen en evt. jongeren vanaf 16 jaar.
Kinderen beneden 16 jaar zonder geleide hebben geen toegang.
Wij verzoeken iedereen hiervaan goede nota te nemen daar in de afgelopen
maand meermaals erg jonge kinderen in Dreef 2 kwamen op zondagmiddag
en het de ouderen onmogelijk maakten om te kaarten ofwel te biljarten. Dit
is zoals reeds gezegd, niet de bedoeling van de middag.

CARNAVALSFESTIVITEITEN

Op zaterdag 28 februari a.s groot gekostumeerd bal in Dreef 2. Carnavals-
verenigingen van Geldrop zijn uitgenodigd hun opwachting te komen maken:
aanvang 20.00 uur.
Tijdens de carnavalsdagen is Dreef 2 geopend vanaf 20.00 uur. Zondag ook
's middags vanaf 14.00 uur.
Er zal voor alle konsumpties een eenheidsprijs gelden. -
Het spreekt vanzelf dat de normale vaste aktiviteiten tijdens deze dagen
vervallen.

~:;;, C,?-#,,',ij """c;;

' 1
I VLOERBEDEKKING RECHTSTREEKS VAN DE I

1I' I

I GROOTHANDEL IS VOORDELIGER I

I I
I I
I I

I Groothandelsbedrijf B I NA I i
I Baffinstraat 43 tel. 86 66 43 Geldrop I JI I '

L I

RAADSEL:
Rookslierten: als een elektrische trein naar het noorden rijdt met een snelheid van 80 km.
p. uur en er staat een Oostenwind die een snelheid van 20 km. p.uur heeft, in welke rich"
ting zal dan de rook van de trein waaien ???

.>tOOJ uee6 ~wo>t u!eJ~ e4:>s!J~>teI9 uee ~!n :pJOOM~UV
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PRAKTISCHE GEGEVENS OVER DE WIJKVERENIGING

voorzitter: J. v. Bussel, Abel Tasmanstraat 26, tel. 868152
penningmeester: H. Diederen, John Davisstraat 33, tel. 864039
sekretaris: G. Hinskens-Lemmens, Jan Carstensz-

weg 569 tel. 863385

leden: A. v. Overbruggen (leider afd. jeugd

a.i.) Mackenziestraat 15 tel. 866075 ~

B. Schmitz, John Franklinstraat 14, tel. 865086

J. Sijkens (leider afd. rekreatie)
Baffinstraat 43.

ledenadministratie

W. Thijssen, Mackenziestraat 7, tel. 863774

Postgirorekeningno: 3282022 t.n.v. Wijkvereniging Coevering.
Kontributie: ti. 12,- per jaar per gezin.
Aanmelding nieu~ leden bij de Hr. Thijssen.

Gebouwen

Dreef 1, Mackenziestraat
Dreef 2, Abel Tasmanstraat 56, tel. 865729

Afdelingen en Kommissies

Afdeling JEUGD - voor jongeren van 4 tot 16 jaar
Afdeling R EKR EA TI E - voor jong-volwassenen vanaf 16 jaar en volwassenen.
Afdeling SPORT - zorgt dat kinderen van 6 tot 12 bij de voetbalclub Braakhuizen

in competitieverband kunnen voetballen
Kommissie AFBOUW/VERKEER Coevering - houdt zich bezig met de verkeersvei-

ligheid in de wijk en bewaakt scherp de bouwplan-

nen van de gemeente voor de Coevering.
Kommissie BEHEER - Voor problemen en vragen betrekking hebbend op de ge-

bouwen.

Verenigingsblad Cocon

Redaktieleden: Henny Diederen, John Davisstraat 33, tel. 864039
Guus Hinskens, J. Carstenszweg 569, tel. 863385

Ad Voets, Waleweinlaan 38, tel. 868554

Dick van Weel, Carpinistraat 86, tel. 865100
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RAADSEL: ~Q \
Volkstelling: De man die be- ~
last was met de volkstelling, "-.I
ondervroeg in een gehucht de ~.

bewoner van een bouwvallige hut, die ~een lange baard had. Hij wees op een ;fo,

andere man met een baard, die vast in slaap lag
tegen een boom geleund. Wie is dat, vroeg hij?De man antwoordde: "ik heb geen broers of zusters -

maar de vader van die man is de zoon van mijn vader. I
Wie was de slapende man???? '. -., c "

.uooz u!!Z seM uew apuedels ap :pJooM1,u'V' _c'".

VOOR Al UW FAMllIE- EN HANDELSDRUKWERK .
,

* snel ..

* goed

* goedkoop

]
Ad Voets, Waleweinlaan 38, Geldrop. ~

Tel: 040 - 868554/521020

Uitgebreide collectie huwelijks- en geboortekaartjes model 1976

---


